

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALNADWA FOR FINANCIAL SERVICES AND INVESTMENT Date: 08-04-2025 11:43:28 AM Subject: Employee resignation	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الندوة للخدمات المالية والاستثمار التاريخ: 08-04-2025 11:43:28 AM الموضوع: استقالة موظف
With reference to the above subject and based on the provisions of Article (80) of the Financial Services Licensing and Accreditation Instructions and their Regulation, please note that Ms. Rasha Jawhar Khalil Sarsour, who was working with us as a Financial Broker/Operations Officer, has resigned from her work with us as of Monday, 07/04/2025, and her resignation has been accepted.	بالإشارة الى الموضوع اعلاه واستنادا لاحكام المادة (80) من تعليمات الترخيص و الاعتماد للخدمات المالية و تنظيمها يرجى العلم بأن الفاضلة / رشا جوهر خليل صرصور والتي كانت تشغل لدينا وظيفة وسيط مالي/عمليات قد استقالت من عملها لدينا اعتبارا من يوم الاثنين تاريخ 2025/04/07 و قد تم قبول استقالتها .
08-04-2025	08-04-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: wasan majali	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: wasan majali